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ZAPISNIK O RADU 30. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 26.07.2023. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-1149/23 

Datum: 26.07.2023. godine 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1.   Almedin Miladin 

2.   Biljana Lazarević 
3.    Danijela Šahat 

      4.   Jasmin Ademović 

      5.   Toni Vukadin 

      6.   Amra Zulfikarpašić 

7.   Alen Girt 

8.   Mirela Džehverović 

9.   Ratko Orozović 

10. Alma Čengić 

11. Lajla Ćosović 

12. Srđan Simonović 

13. Vedad Deljković 

14. Dragan Stevanović 

15. Elvedin Korora 

16. Muamer Mekić 

17. Bajro Biber 

18. Robert Pleše 

19. Seid Škaljić 

20. Željko Majstorović 

21. Vedran Dodik 

22. Drago Jurić 

23. Enisa Spahić 

24. Jasmin Skorupan 

25. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Alem Logo, Samir Bejić i  Adi Škaljić (najavljen izostanak)  
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Anja Margetić, zamjenica Gradonačelnice 
3. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva (uvažena ostavka na sjednici) 

4. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva (izabran na sjednici) 

5. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

6. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

7. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

8. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave, po 

ovlaštenju Gradonačelnice 

9. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

10. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove 
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11. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 

12. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje 

13. Meliha Olovčić, šef Odsjeka za saradnju sa vjerskim zajednicama, nacionalnim manjinama, 

nevladinim organizacijama i udruženjima građana u Gradskoj službi za lokalnu 

samoupravu 

14. Avdija Hasanović, direktor Javne ustanove Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

15. Sanela Dizdar, Gradska služba za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove, predsjednica Radne grupe „Čista rijeka Miljacka“ 

16. Nedžad Mekić, Ministarstvo privrede Kantona Sarajevo, član Radne grupe za projekat 

„Čista rijeka Miljacka“ 

17. Muamera Srna, KJKP „VIK“ Sarajevo, članica Radne grupe za projekat „Čista rijeka 

Miljacka“ 

18. Dragana Selmanagić, Institut za hidrotehniku d.d. Sarajevo, članica Radne grupe „Čista 

rijeka Miljacka“ 

19. Sanela Dizdar, Gradska služba za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove, predsjednica Radne grupe „Čista rijeka Miljacka“ 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao Gradsko vijeće da su 

izostanak sa sjednice najavili gradski vijećnici Adi Škaljić i Samir Bejić, a kašnjenje gradski 

vijećnik Alem Logo. Konstatovao je da sjednici prisustvuju 22 gradska vijećnika te da 

Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 30. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Srđan Srdić te da sjednici prisustvuju 23 gradska vijećnika. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 26.06.2023. godine i Zapisniku 

o radu sa Tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva o problematici provođenja 

nadležnosti Grada Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja održane dana 12.07.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu 29. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 26.06.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ 

i  jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je Zapisnik o radu Tematske sjednice održane dana 12.07.2023. godine. 

***** 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Kaira, Arapska Republika Egipat, i 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina 

2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za okončanje 

projekta „Izgradnja mreže fekalnih otpadnih voda objekta koji je lociran uz dolaznu 

stanicu „Trebevićke žičare“ 

3. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika 

Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

(JP “Sarajevo” d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici za potpisivanje „Deklaracije 

gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i odgovor na pandemiju“, broj 01/15/3-

04-5427/23 od 20.07.2023. godine 

5. Prijedlog Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice 

Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja  

7. Prijedlog Odluke o otkupu stalnih sredstava informatičke opreme 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o 

razumijevanju između Grada Kaira, Arapska Republika Egipat, i Grada Sarajeva, Bosna i 

Hercegovina razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za okončanje projekta „Izgradnja 

mreže fekalnih otpadnih voda objekta koji je lociran uz dolaznu stanicu „Trebevićke žičare“ 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dopuni Odluke o imenovanju vršioca dužnosti 

predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP 
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“Sarajevo” d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca razmatra u formi prijedloga po hitnom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici za 

potpisivanje „Deklaracije gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i odgovor na 

pandemiju“, broj 01/15/3-04-5427/23 od 20.07.2023. godine razmatra u formi prijedloga po 

hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o formiranju Odbora za organizaciju 

obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o odbravanju kreditnog 

zaduženja razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o otkupu stalnih sredstava informatičke opreme 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva podnesena ostavka Harisa Bašića, zamjenika gradonačelnice 

Grada Sarajeva koji je izabran na dužnost Ambasadora Bosne i Hercegovine pri Vjeću Evrope 

te da je Komisija za izbor i imenovanja dala mišljenje o podnesenoj ostavci. 

Zatim je predložio da se u dnevni red sjednice uvrste i dvije nove tačke, i to: 

1. Razmatranje ostavke zamjenika Gradonačelnice Harisa Bašića 

2. Izbor zamjenika Gradonačelnice 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

o razmatranju ostavke zamjenika Gradonačelnice Harisa Bašića i Izboru zamjenika 

Gradonačelnice vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se u dnevni red 30. sjednice Gradskog vijeća uvrsti razmatranje ostavke zamjenika 

Gradonačelnice Harisa Bašića. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 
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usvojilo je proceduralni prijedlog da se u dnevni red 30. sjednice Gradskog vijeća uvrsti Izbor 

zamjenika Gradonačelnice. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Almedin Miladin te da sjednici prisustvuju 24 gradska vijećnika. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedin Korora) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Muamer 

Mekić) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Muamer Mekić) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora) 

5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o predaji u posjed nekretnina – objekat Upravne zgrade DPO i zgrade SDK 

(Vječna vatra) 

6. Prijedlog Odluke o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog urbanog krajolika 

7. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i Hercegovini 

8. Prijedlog zaključaka Tematske sjednice o problematici provođenja nadležnosti Grada 

Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po skraćenom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“,  jednim glasom 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin Korora) razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i četiri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Muamer Mekić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 12 glasova „za“,  jednim glasom „protiv“ i  četiri „suzdržana“ glasa 

prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije usvojilo 

proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Muamer Mekić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Obzirom da Gradsko vijeće Grada Sarajeva nije usvojilo proceduralni prijedlog da se Odluka o 

razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Muamer Mekić) razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku, Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović je konstatovao da se Gradsko vijeće neće izjašnjavati o proceduralnom prijedlogu 

da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin Korora) 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o predaji u posjed nekretnina – objekat Upravne zgrade 

DPO i zgrade SDK (Vječna vatra) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog 

urbanog krajolika razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i 

Hercegovini  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Zaključci Tematske sjednice o problematici provođenja 

nadležnosti Grada Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja razmatraju u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 30. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Razmatranje ostavke zamjenika gradonačelnice Grada Sarajeva (Haris Bašić) 

2. Izbor zamjenika Gradonačelnice 

3.  Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedin Korora) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Muamer 

Mekić) 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Reljevo“ sa Prijedlogom Odluke o 

provođenju Regulacionog plana „Reljevo“ 

6. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o predaji u posjed nekretnina – objekat Upravne zgrade DPO i zgrade SDK 

(Vječna vatra) 

7. Prijedlog Odluke o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog urbanog krajolika 

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i Hercegovini 
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9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za okončanje 

projekta „Izgradnja mreže fekalnih otpadnih voda objekta koji je lociran uz dolaznu 

stanicu Trebevićke žičare“ 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

„Deklaracije gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i odgovor na pandemiju“ 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Kaira, Arapska Republika Egipat, i 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina 

12. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika 

Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

(JP “Sarajevo” d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca 

13. Prijedlog Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice 

Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odbravanju kreditnog zaduženja  

15. Prijedlog Odluke o otkupu stalnih sredstava informatičke opreme 

16. Prijedlog zaključaka Tematske sjednice o problematici provođenja nadležnosti Grada 

Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja 

17. Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 2023. 

godinu, za period 01.01.2023. – 30.06.2023. godine 

18. Informacija o Dokumentu okvirnog Budžeta (DOB) za period 2024.-2026. godine 

19. Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 

20. Informacija u vezi sa primjenom Zakona o komunalnim taksama Kantona Sarajevo 

21. Informacija o aktivnostima Radne grupe za projekat „Čista rijeka Miljacka“ 

22. Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa 

23. Informacija o broju noćenja i popunjenosti turističkih kapaciteta u gradu Sarajevu u 

vrijeme novogodišnjih praznika i javnog dočeka Nove 2023. godine i ostvarenim 

porezima i ostalim prihodima 

24. Informacija o finansijskoj podršci vanbudžetskog izvora za organizaciju javnog 

dočeka Nove 2024. godine 

25. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Ad 1) 

Razmatranje ostavke zamenika gradonačelnice Grada Sarajeva (Haris Bašić) 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio 

Gradsko vijeće da je zamjenik gradonačelnice Haris Bašić podnio ostavku na ovu dužnost, a 

radi preuzimanja nove dužnosti Ambasadora Bosne i Hercegovine pri Vijeću Evrope, da je 

ostavka dostupna gradskim vijećnicima kao i mišljenje Komisije za izbor i imenovanja. 
 

Zatim je dao riječ zamjeniku Gradonačelnice Harisu Bašiću koji se prigodnim govorom 

zahvalio na dosadašnjoj saradnji. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se uvaži 

ostavka zamjenika Gradonačelnice Harisa Bašića. 
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Ad 2) 

Izbor zamjenika Gradonačelnice 
 

Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća je podsjetio gradske vijećnike na 

odredbe Statuta Grada Sarajeva kojima se propisuje izbor zamjenika Gradonačelnice. 

Pozvao je gradske vijećnike da iznesu prijedloge za izbor zamjenika Gradonačelnice. 
 

Gradski vijećnik Toni Vukadin je predložio da se za zamjenika Gradonačelnice izabere Samir 

Avdić, te obrazložio podneseni prijedlog. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik te da sjednici prisustvuje 25 gradskih vijećnika. 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić i gradski 

vijećnik Seid Škaljić. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je kandidat za 

zamjenika Gradonačelnice, iz reda Bošnjaka, Samir Avdić. 

Upoznao je gradske vijećnike da je kandidat, prije izbora, dostavio izjavu o prihvatanju 

kandidature. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika izabralo Samira Avdića za zamjenika 

gradonačelnice Grada Sarajeva.  
 

Zamjenik gradonačelnice Samir Avdić se izjasnio da prihvata izbor, a zatim je dao svečanu 

izjavu čime je uveden u novu dužnost. 
 

Uslijedila je pauza na kojoj su gradski vijećnici čestitali novoizabranom zamjeniku 

Gradonačelnice Samiru Avdiću. 
 

Nakon pauze, zamjenik gradonačelnice Samir Avdić se prigodnim govorom obratio Gradskom 

vijeću.  
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedin Korora) 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Muamer 

Mekić) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama  3  i 4 

dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se o tačkama 3 i 4 dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a 

odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa 14 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i četiri „suzdržana“ 

glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), nije usvojilo 

Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora).  
 

Budući da je gradski vijećnik Muamer Mekić, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika 

Socijaldemokratske partije Bosne i Hercegovine, izrazio sumnju u rezultate glasanja, 

uslijedilo je poimenično glasanje.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se i 

poimenično izjasne, te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi:  

1. Alem Logo – odsutan 

2. Almedin Miladin - za  

3. Biljana Lazarević – protiv 

4. Danijela Šahat – za 

5. Jasmin Ademović – suzdržan 

6. Samir Bejić – odsutan 

7. Toni Vukadin – suzdržan 

8. Adi Škaljić – odsutan 

9. Amra Zulfikarpašić – suzdržana 

10. Alen Girt - za  

11. Mirela Džehverović – za 

12. Ratko Orozović - za  

13. Alma Čengić - za  

14. Lajla Ćosović – suzdržana 

15. Srđan Simonović – za  

16. Vedad Deljković – za 

17. Dragan Stevanović - za  

18. Elvedin Korora – suzdržan 

19. Muamer Mekić - za  

20. Bajro Biber - za  

21. Robert Pleše - odsutan 

22. Seid Škaljić - za  

23. Željko Majstorović - za  

24. Vedran Dodik - za  

25. Drago Jurić – suzdržan 

26. Enisa Spahić – suzdržana 

27. Jasmin Skorupan – nije glasao 

28. Srđan Srdić – za 
 

Poslije poimeničnog glasanja, Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je 

konstatovao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 15 

glasova ''za'', jednim glasom ''protiv'' i sedam ''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika, 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedin Korora). 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  tri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije 
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izjasnilo), usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Muamer Mekić), kako je predložena. 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Reljevo“ sa Prijedlogom Odluke o 

provođenju Regulacionog plana „Reljevo“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta i Komisija 

za Statut i akte. Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović i gradska vijećnica Biljana Lazarević. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

Odluku o usvajanju Regulacionog plana „Reljevo“ sa Odlukom o provođenju 

Regulacionog plana „Reljevo“, kako je predložena. 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o predaji u posjed nekretnina – objekat Upravne zgrade DPO i zgrade SDK 

(Vječna vatra) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Administrativna komisija. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela kao i mišljenje 

Gradonačelnice su dostupni gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnio je Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća i 

predsjedavajući Administrativne komisije. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, gradski vijećnik Alen Girt i 

gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradsku vijećnicu Biljanu 

Lazarević da podnese amandman koji je predložila u raspravi o Prijedlogu Odluke. 
 

Gradska vijećnica Biljana Lazarević je podnijela amandman sljedećeg sadržaja:  

U Sporazumu o predaji u posjed nekretnina – objekat Upravne zgrade DPO i zgrade SDK 

(Vječna vatra),  u članu 6. iza stava 1. dodaje se novi stav 2., koji glasi: 

„Ovaj Ugovor će biti potpisan u roku od 30 dana, od dana faktičke primopredaje prostora koji 

su predmet ovog Sporazuma.“ 
 

U raspravi o proceduralnom pitanju koje se odnosilo na izjašnjenje Administrativne komisije, 

kao ovlaštenog predlagača, o podnesenom amandmanu učestvovali su predsjedavajući 

Gradskog vijeća Jasmin Ademović i gradski vijećnik Vedran Dodik. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

prijedlog gradskog vijećnika Vedrana Dodika da se o podnesenom amandmanu ne 

izjašnjava Administrativna komisija, kao ovlašteni predlagač, već da se o amandmanu 

izjasni Gradsko vijeće.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je podneseni amandman. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti 

gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o predaji u posjed nekretnina 

– objekat Upravne zgrade DPO i zgrade SDK (Vječna vatra) kako je predložena i 

izmijenjena u skladu sa usvojenim Amandmanom. 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog urbanog krajolika 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta  i Komisija 

za Statut i akte. Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedran Dodik, predsjedavajući 

Gradskog vijeća Jasmin Ademović, gradski vijećnik Alen Girt, zamjenik 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović,  zamjenica predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Mirela Džehverović i gradski vijećnik Toni Vukadin, a dodatna 

pojašnjenja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog urbanog krajolika, kako je 

predložena. 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i Hercegovini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor lokalni biznis i turizam i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović i gradski vijećnik Seid Škaljić, a 

dodatna pojašnjenja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i Hercegovini, kako je 

predložena. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za okončanje 

projekta „Izgradnja mreže fekalnih otpadnih voda objekta koji je lociran uz dolaznu 

stanicu Trebevićke žičare“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj i 

Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Almedin Miladin i zamjenik 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, a odgovore na pitanja i pojašnjenja 

dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za okončanje projekta 

„Izgradnja mreže fekalnih otpadnih voda objekta koji je lociran uz dolaznu stanicu 

Trebevićke žičare“, kako je predložena. 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

„Deklaracije gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i odgovor na pandemiju“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje „Deklaracije gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i odgovor na 

pandemiju“, kako je predložena. 
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Ad 11) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Kaira, Arapska Republika Egipat, i 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Memoranduma o razumijevanju između Grada Kaira, Arapska Republika 

Egipat, i Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina, kako je predložena. 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika 

Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

(JP “Sarajevo” d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je Odluku o dopuni Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika 

Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

(JP “Sarajevo” d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca, kako je predložena. 

Ad 13) 

Prijedlog Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice 

Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog 

vijećnika. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 
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bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 40. 

godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu, kako je predložena. 
 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odbravanju kreditnog zaduženja  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

***** 

Uslijedila je pauza koju je zatražio zamjenik predsjedavajućeg Kluba gradskih vijećnika 

„Naše stranke“ Alen Girt radi konsultacija. 

***** 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da 

sjednici prisustvuje 16 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad 

i odlučivanje. 

***** 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Seid Škaljić, gradski vijećnik 

Toni Vukadin, gradski vijećnik Alen Girt, gradska vijećnica Danijela Šahat, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović i zamjenik predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Dragan Stevanović, a odgovore na pitanja i pojašnjenja dala je 

gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Gradski vijećnik Toni Vukadin je, u raspravi, predložio zaključak, sljedećeg sadržaja.  

U slučaju nemogućnosti realizacije nekih od projekata iz Odluke o izmjeni Odluke o 

odobravanju kreditnog zaduženja ili u slučaju da određena sredstva ostanu neutrošena, 

ovlašćuje se gradonačelnica Grada Sarajeva da u zahtjevu o prenamjeni sredstava Razvojnoj 

banci FBiH, uvrsti projekte javnih preduzeća i javne ustanove čiji je osnivač Grad Sarajevo, a 

koje su ovi subjekti već dostavili Gradu Sarajevu.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je predloženi zaključak gradskog vijećnika Tonija Vukadina. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

Odluku o izmjeni Odluke o odbravanju kreditnog zaduženja, kako je predložena. 

 

 

 

 

 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-odobravanju-kreditnog-zaduzenja/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-odobravanju-kreditnog-zaduzenja/
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Ad 15) 

Prijedlog Odluke o otkupu stalnih sredstava informatičke opreme 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o otkupu stalnih sredstava informatičke opreme, kako je 

predložena. 
 

Ad 16) 

Prijedlog zaključaka Tematske sjednice o problematici provođenja nadležnosti Grada 

Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač zaključaka je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog 

vijećnika. 

Prijedlog zaključaka su razmatrali Odbor  urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta i Komisija 

za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela kao i mišljenje Gradonačelnice su dostupni gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podnio uvodno izlaganje, u kojem 

je, između ostalog, upoznao Gradsko vijeće da, kao predlagač materijala, u predloženim 

zaključcima povlači zaključak broj 6. 
 

Naglasio je da su predloženi zaključci prositekli iz diskusija sa Tematske sjednice o 

problematici provođenja nadležnosti Grada Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja uz 

konsultaciju Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta i  uz mišljenje Gradonačelnice. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Alen Girt, predsjedavajući 

Gradskog vijeća Jasmin Ademović, gradski vijećnik Seid Škaljić,  gradski vijećnik Toni 

Vukadin  i zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

zaključke Tematske sjednice o problematici provođenja nadležnosti Grada Sarajeva iz 

oblasti urbanog planiranja, kako su predloženi bez zaključka broj 6. 

Nakon što je gradski vijećnik Srđan Srdić  izjavio da je glasao „za“, ali da glasanje nije 

evidentirano, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zatražio da se, ponovo, 

obezbijedi pristup glasanju obzirom da, prilikom glasanja, nisu evidentirani glasovi dva 

gradska vijećnika. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo je 

zaključke Tematske sjednice o problematici provođenja nadležnosti Grada Sarajeva iz 

oblasti urbanog planiranja, kako su predloženi bez zaključka broj 6. 
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Ad 17) 

Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, 

za period 01.01.2023. – 30.06.2023. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica 

Izvještaj su razmatrali Odbor za  budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za 

Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o 

utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, za period 

01.01.2023. – 30.06.2023. godine, kako je podnesen.         

              

Ad 18) 

Informacija o Dokumentu okvirnog Budžeta (DOB) za period 2024.-2026. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za budžet i finansije.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o Dokumentu okvirnog Budžeta (DOB) za 

period 2024.-2026. godine 

Ad 19) 

Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrala Komisija za pitanja mladih. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o implementaciji Plana djelovanja za 

mlade. 
 

Ad 20) 

Informacija u vezi sa primjenom Zakona o komunalnim taksama Kantona Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su  razmatrali Odbor za budžet i finansije i  Administrativna komisija. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju u vezi sa primjenom Zakona o 

komunalnim taksama Kantona Sarajevo. 
 

Ad 21) 

Informacija o aktivnostima Radne grupe za projekat „Čista rijeka Miljacka“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao  Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Ispred Radne grupe za projekat „Čista rijeka Miljacka“, gradskim vijećnicima se obratila 

Sanela Dizdar, predsjednica Radne grupe. 

***** 

Nakon što je Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović  utvrdio da Gradsko vijeće 

nema kvorum za punovažan rad i odlučivanje najavio je pauzu kako bi se stekli uslovi za 

nastavak sjednice. 
 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici 

prisustvuje 16 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i 

odlučivanje. 

***** 

U nastavku sjednice, gradskim vijećnicima se, ispred Radne grupe za projekat „Čista rijeka 

Miljacka“, obratila Dragana Selmanagić, članica Radne grupe. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović i  gradski vijećnik Ratko Orozović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o aktivnostima Radne grupe za projekat 

„Čista rijeka Miljacka“. 
 

Ad 22) 

Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa. 
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Ad 23) 

Informacija o broju noćenja i popunjenosti turističkih kapaciteta u gradu Sarajevu u 

vrijeme novogodišnjih praznika i javnog dočeka Nove 2023. godine i ostvarenim porezima 

i ostalim prihodima 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao  Odbor za lokalni biznis i turizam. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o broju noćenja i popunjenosti turističkih 

kapaciteta u gradu Sarajevu u vrijeme novogodišnjih praznika i javnog dočeka Nove 

2023. godine i ostvarenim porezima i ostalim prihodima. 
 

Ad 24) 

Informacija o finansijskoj podršci vanbudžetskog izvora za organizaciju javnog dočeka 

Nove 2024. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o finansijskoj podršci vanbudžetskog 

izvora za organizaciju javnog dočeka Nove 2024. godine. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je upoznao gradske vijećnike da je 

gradska vijećnica Enisa Spahić napustila sjednicu iz opravdanih razloga. 

***** 

Ad 25) 

Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 30. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- Inicijativa gradske vijećnice Biljane Lazarević podnesena na 29. sjednici Gradskog 

vijeća, sa zahtjevom za  izjašnjenje,  

- Inicijativa gradskog vijećnika Tonija Vukadina podnesena na 29. sjednici Gradskog 

vijeća, sa zahtjevom za  izjašnjenje,  

- Inicijativa gradskog vijećnika Muamera Mekića podnesena na 29. sjednici Gradskog 

vijeća, sa zahtjevom za izjašnjenje,  

- Dvije inicijative gradskog vijećnika Muamera Mekića za 30. sjednicu Gradskog vijeća, 

od kojih se za jednu traži izjašnjenje,  

- Inicijativu gradskog vijećnika Jasmina Skorupana,  
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- Inicijativu Komisije za ljudska prava i slobode, 

- Tri inicijative Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, sa zahtjevom za  

izjašnjenje Gradskog vijeća o sve tri inicijative,  

- Šest inicijativa Odbora za lokalni biznis i turizam, od kojih se za jednu traži izjašnjenje 

Gradskog vijeća,  

- Tri inicijative predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića sa zahtjevom za 

izjašnjenje,  

- Dvije inicijative Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta, te  

- Dvije inicijative gradske vijećnice Enise Spahić  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je napomenuo da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća kao i vijećnička pitanja biti 

proslijeđeni na dalje nadležno postupanje. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje o 

inicijativama za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 

1. Gradska vijećnica Biljana Lazarević je uputila i obrazložila „Inicijativu da 

gradonačelnica Grada Sarajeva putem nadležnih službi izdvoji neophodna sredstva u iznosu 

od 50.000,00 KM za sanaciju podova na Odjelu za radiološku dijagnostiku Opće bolnice 

„Prim.dr. Abdulah Nakaš“ Sarajevo.“  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina 

Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

2. Gradski vijećnik Toni Vukadin je ponovio i obrazložio inicijativu koju je uputio na 29. 

sjednici Gradskog vijeća sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se pjesma „Sarajevo ljubavi moja“ koju je napisao Alija Hafizović Haf, 

a muziku napisao i izveo Kemal Monteno, proglasi svečanom pjesmom Grada Sarajeva, 

uz ispunjenje preduslova za realizaciju ove incijative. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Alen Girt. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

3. Gradski vijećnik Muamer Mekić je, u ime Klubova gradskih vijećnika SDP-a, NiP-a i 

Naše stranke, na 29. sjednici Gradskog vijeća, uputio inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se pokrenu aktivnosti da Grad Sarajevo postavi spomen - ploču Azri 

Spahić i Almi Suljić, mladim doktoricama koje su život izgubile na Marijin Dvoru, te 

da Gradonačelnica, u pripremi sljedeće sjednice Gradskog vijeća, uputi tekst Nacrta 

Odluke Komisiji za spomenike, kako bi se što prije stekli uslovi za postavljanje 

spomen - ploče.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
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4. Odbor za lokalni biznis i turizam je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu JP „Aerodrom“ Sarajevo da 

razmotri mogućnost da se smanje aerodromske takse te da se uradi sve potrebno da sa 

niskobudžetnim avioprevoznicima dogovori veći broj letova za Sarajevo, te da se ova 

inicijativa dostavi i nadležnom organu Kantona Sarajevo radi koordinacije. 

Potrebno je da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva izjasni o ovoj inicijativi kako bi postala 

inicijativom Gradskog vijeća.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

5. Odbor za lokalni biznis i turizam je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu Ministarastvu Kantona Sarajevo 

da se omogući i drugim taxi prevoznicima, pored Udruženja Sarajevo Taxi da mogu 

dovoziti, odnosno preuzimati putnike ispred aerodromskog terminala, čime bi se 

smanjio monopol Udruženja Sarajevo Taxi i povećala konkurentnost, te tako poboljšala 

taxi usluga.  

Potrebno je da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva izjasni o ovoj inicijativi kako bi postala 

inicijativom Gradskog vijeća.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

6. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je i obrazložio inicijativu 

sljedećeg sadržaja. 
“U skladu s članom 19. Poslovnika Gradskog vijeća, u funkciji gradskog vijećnika, 
upućujem Inicijativu za podršku Grada Sarajeva i Kantona Sarajevo Projektu 
rehabilitacije i vježbanja u vodi za boračku populaciju, RVI i udruženja logoraša 
Kantona Sarajevo na Olimpijskom bazenu Otoka, u vrijednosti od 72.000,00 KM i to 
tako da 

- gradonačelnici Grada Sarajeva u Budžetu Grada Sarajeva planira sredstva za 

sufinansiranje Projekta u visini od 20.000,00 KM, a 

- Ministarstvu za boračka pitanja Kantona Sarajevo ovaj projekt sufinansira sa 

iznosom od 52.000,00 KM.“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 
7. Odbor za  javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj je uputio inicijativu sljedećeg 

sadržaja.  

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj upućuje inicijativu 

Gradonačelnici, načelnicima gradskih općina, Ministarstvu privrede Kantona Sarajevo, 

Ministarstvu komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja i zaštite okoliša, 

javnim komunalnim preduzećima Kantona Sarajevo, Agenciji za vode, Fondu za zaštitu 

okoliša Kantona Sarajevo i drugim eventualno potrebnim subjektima s ciljem realizacije 
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inicijative za formiranje posebnog budžetskog fonda u svakoj od budžetskih institucija, 

za realizaciju projekata proizašlih iz studije „Čista rijeka Miljacka, a prema prioritetima. 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj  traži da se Gradsko vijeće odredi 

o podnesenoj inicijativi kako bi postala inicijativa Gradskog vijeća.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

8. Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj istovremeno upućuje inicijativu 

Gradonačelnici da organizira sastanak sa predstavnicima subjekata iz prethodne inicijative, s ciljem 

promocije ove inicijative i strateških pravaca za realizaciju Projekta „Čista rijeka Miljacka". 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj  traži da se Gradsko vijeće  odredi o 

podnesenoj inicijativi kako bi postala inicijativa Gradskog vijeća.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te 

je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

9. Odbor za  javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj je uputio inicijativu sljedećeg 

sadržaja.  

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj upućuje inicijativu Zavodu za 

planiranje razvoja Kantona Sarajevo da se poduzme sve potrebno da se Studija 

odvodnje i tretmana sanitarnih, otpadnih i oborinskih voda na području Kantona 

Sarajevo 2016-2036, iz 2020. godine, čiji je glavni izvodač bio Zavod za vodoprivredu 

Kantona Sarajevo, usvoji kao podloga za izradu Urbanističkog plana za urbano područje 

Sarajeva. 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj  traži da se Gradsko vijeće  odredi 

o podnesenoj inicijativi kako bi postala inicijativa Gradskog vijeća.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te 

je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

10. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović i gradski vijećnik Robert Pleše 

uputili su i obrazložili inicijativu sljedećeg sadržaja 

„U skladu s članom 19. Poslovnika Gradskog vijeća, podnosi se inicijativa da Gradsko 

vijeće Grada Sarajevo donese sljedeće zaključke: 

1. Grad Sarajevo će formirati radnu grupu za pripremu Projekta katastra urbanog 

zelenila za područje Grada Sarajeva i osigurati sve potrebne uslove za njezin rad. 

2. Radna grupa će biti sastavljena i od relevantnih predstavnika subjekata koji su 

učestvovali u razvijanja ideje projekta izrade katastra urbanog zelenila Sarajeva, te 

drugih relevantnih subjekata. 

3. Cilj radne grupe je izrada projektnog zadatka i procjena finansijskih sredstava kako 

bi se na vrijeme mogla planirati sredstva u okviru budžeta Grada Sarajeva i uputiti 

zahtjevi za sufinasiranje ovog projekta Kantonu Sarajevo i drugim subjektima. 
Potrebno je da se Gradsko vijeće izjasni o predloženim zaključcima.“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 
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bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je predložene zaključke 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića i gradskog vijećnika Roberta 

Pleše. 
 

11. Gradski vijećnik Muamer Mekić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva putem nadležnih službi, razmotri 

mogućnost izdvajanja neophodnih finansijskih sredstava na ime nabavke plamenika za 

potrebe Spomen parka na Vracama.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te 

je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

12. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je inicijativu sljedećeg 

sadržaja. 

“U skladu s članom 19. Poslovnika Gradskog vijeća, u funkciji gradskog vijećnika, 

podnosim sljedeću inicijativu: 

Potrebno je u budžetu Grada Sarajeva planirati sredstva u iznosu od 50.000 KM 

za nabavku svečanih uniformi za pripadnike MUP-a Kantona Sarajevo i to pri 

razmatranju rebalansa Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, a ukoliko se 

rebalans ne bude razmatrao, sredstva je potrebno planirati u budžetu Grada 

Sarajeva za 2024. godinu. Svečane uniforme bi se koristile pri protokolarnim i 

drugim svečanim događajima kao što je Dan grada Sarajeva.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

13. Klubovi gradskih vijećnika SDP-a, NIP-a i NS su uputili i obrazložili inicijativu 

sljedećeg sadržaja: 

“Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva putem nadležnih službi, razmotri 

mogućnost izdvajanja neophodnih finansijskih sredstava iz Budžeta Grada Sarajeva u 

iznosu od 50.000.00 KM, kao pomoć i podršku Općinskoj organizaciji Crvenog križa 

Novo Sarajevo na ime zaštite imovine dječijeg odmarališta Lozica kod Dubrovnika.” 
 

Klubovi gradskih vijećnika SDP-a, NIP-a i NS  su zatražili da Gradsko vijeće podrži Inicijativu 

kako bi Inicijativa postala Inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da se Gradsko vijeće ne 

može izjasniti o podnesenoj inicijativi obzirom da je ista podnesena na 30. sjednici. 

Pozvao je  Gradonačelnicu da se izjasni da li prihvata podnesenu inicijativu. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić  se u diskusiji, između ostalog, izjasnila 

da prihvata podnesenu inicijativu. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 
 

14. Gradski vijećnik Almedin Miladin uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva, u saradnji sa drugim nivoima vlasti, 

pruži podršku projektima kao što je projekat e-Go koji je nastao kao rješenje za aktuelne 

probleme u Sarajevu, a tiču se parkinga, zagađenja okoliša i prevelikog broja auta na 
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gradskim ulicama, jer su takvi projekti višestruko dobri za naš grad, kako sa aspekta 

uvođenja inovacija tako i ekološkog aspekta. 
 

15. Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović uputio je i obrazložio 

inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo pokrene odgovarajuću proceduru kod nadležnih organa u 

Kantonu Sarajevo kako bi se imenovala jedna ulica u gradu Sarajevu Novinarskom 

ulicom. Razlozi za navedenu incijativu su višestruki, od neospornog javnog i 

društvenog uticaja ove profesije pa do konkretnog povoda u ovom slučaju koji 

predstavlja izlazak iz štampe knjige „Prvi nacrti historije:  novinari - svjedoci pred 

Haškim tribunalom“ Media Centra koja ima neosporan historijski značaj. 
 

Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović je zatražio da se Gradsko 

vijeće o ovoj inicijativi izjasni na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 
 

16. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je i 

obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo nagradi učesnike Matematičke Olimpijade u Japanu i to: 

Andreja Krčmara za osvojenu srebrnu medalju, Ervina Macića, Vuka Jankovića, 

Mirnesa Fehrića i Benjamina Mujkića za osvojene bronzane medalje kao i Haruna 

Alibegovića za počasnu pohvalu. 
 

17. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je i 

obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo finansijski podrži Udruženje matematičara koji će ta 

sredstva iskoristiti u svrhu podučavanja mladih matematičara i učestvovanja na 

takmičenjima. 
 

18. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović je uputila i 

obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Gradonačelnica dostavi informaciju o postupku, procesu kao i realizaciji 

unošenja podataka o javnim nabavkama u Gradu Sarajevu na web stranici Ureda za 

borbu protiv korupcije, uzimajući u obzir da izvršenim uvidom na navedenu stranicu,  

nije primjetila da su unešeni postupci javnih nabavki za Grad Sarajevo. 

 

19. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović je uputila i 

obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo, zajedno sa Kantonom Sarajevo, stipendira najbolje 

studente na Medicinskom fakultetu Univerziteta u Sarajevu, a da se navedena stipendija 

nazove po nedavno nastradalim mladim doktoricama Azri Spahić i Almi Suljić. 

*****  

Gradski vijećnik Robert Pleše je, u povodu razmatranja inicijative vezane za dječije 

odmaralište Lozica kod Dubrovnika, sugerisao da Grad Sarajevo, pored finansijske pomoći, 

Općinskoj organizaciji Crvenog križa Novo Sarajevo,  pruži pravnu i logističku pomoć. 

*****  

20. Gradski vijećnik Muamer Mekić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo, zajedno sa KJKP „Vodovod i kanalizacija d.o.o.“ Sarajevo, 

izradi registar javnih česmi, a koji se odnosi na česme kojima je Grad vlasnik i nad 

kojima ima ingerencije. 
 

21. Gradski vijećnik Muamer Mekić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo, zajedno sa JP „Sarajevo d.o.o.“, razmotri mogućnost 

postavljanja zaštitne ograde na lokalitetu Bijele tabije. 



25 

 

 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 30. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 14.50 sati.   

 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  
 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović  

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 

 
 

 

 

 


